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رئیس کل دادگستری فارس:
فارس در مسیر محقق کردن 
مردمی سازی قوه قضائیه است

 رئیس کل دادگستری فارس با بیان اینکه مردمی سازی 
قوه قضاییــه در فارس در حال تحقق اســت که جای 
خرسندی دارد، خواستار تعیین تکلیف ساختمان های 
اســتیجاری واحدهای ثبتی استان شد. حجت الاسلام 
سید کاظم موسوی در دیدار معاون قوه قضاییه و رئیس 
ســازمان ثبت اســناد و املاک بیان کرد: حوزه ثبت، از 
تخصصی ترین سازمان ها و بخش های قوه قضائیه است.

او با بیان اینکه دادگســتری فــارس پهناور ترین حوزه 
قضایی کشــور اســت، افزود: ارتباط مردمی زیادی در 
فارس داریم و خوشبختانه در این دیدارها کمترین گلایه 
و شــکایت از اداره کل ثبت اسناد و املاک است.رئیس 
کل دادگســتری فارس با بیان اینکه مردمی سازی قوه 
قضاییه در فارس در حال تحقق است که جای خرسندی 
دارد، گفت: ٧ شهرستان جدید در فارس راه اندازی شده 
اما دو شهرســتان سرچهان و کوهچنار فاقد واحد ثبتی 
هستند.موسوی با بیان اینکه بیشترین پرونده های قضایی 
هم مربوط به همین دو شهرستان است، تاکید کرد: اگر 
این دو شهرستان مجهز به واحد ثبتی یا حتی نمایندگی 
شــوند، حجم زیادی از گلایه ها و پرونده ها کاهش پیدا 
می کند.او همچنین خواستار تعیین تکلیف ساختمان های 
اســتیجاری واحدهای ثبتــی فارس شــد.رئیس کل 
دادگستری فارس در پایان ابراز امیدواری کرد که توفیق 
خدمت صادقانه در نظام شیعه به همه خدمتگزاران عطاء 

شود.

اعزام نیرو و اقلام امدادی به کانون 
زلزله غرب هرمزگان

به گزارش روابط عمومی جمعیت هلال احمر اســتان 
هرمزگان ؛ مهندس مختار سلحشور ، مدیر عامل جمعیت 
هلال احمر استان هرمزگان در تشریح آخرین جزییات 
زلزله غرب اســتان اظهار کرد:زلزله ای به بزرگی ۶.۱ در 
مقایس ریشــتر و عمق ۱۰ کیلومتری زمین روســتای 
سایه خوش از توابع شهرســتان بندرلنگه را در ساعت 
۰۲:۰۲:۰٧ بامــداد روز ۱۱ تیرمــاه لرزاند.وی افزود:این 
زمین لــرزه تاکنون ۱۳ پس لرزه به دنبال داشــته که 
به دلیل شــدت زلزله ها در مناطق مختلف استان نیز 
احساس شده است.مهندس سلحشور افزود:تاکنون ۲۳ 
منطقه شهری و روستایی کانون زلزله مورد ارزیابی قرار 
گرفته که شدت آسیب در روستاهای سایه خوش، دژگان، 
کوشک، حشم حود تایید شده و بررسی ها نیز همچنان 
ادامه دارد .وی ادامه داد: تعداد ۱۵ تیم عملیاتی شــامل 
۶۰ نیروی عملیاتی و یک تیم آنست به مناطق متاثر از 
زلزله اعزام و اقلام امدادی در حال ارسال به منطقه است.

مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان در پایان 
از برپایی کمپ اسکان اضطراری در شهر بندرعباس خبر 
داد و گفت:جهت رفاه حال شهروندان بندرعباسی کمپ 
اسکان اضطراری در ورزشگاه ۲۰ هزار نفری خلیج فارس 

در حال برپایی است.

دیدار مدیر مخابرات منطقه مرکزی 
با مدیر کل راه و شهرسازی استان , 

شهردارخمین
   مهندس لطفی،مدیر مخابرات منطقه مرکزی با هدف 
افزایش تعامل و همکاری های دو جانبه با مهندس انعامی، 
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان دیدار و گفتگو کرد. 
در این نشســت مهندس لطفی ضمن تقدیر از خدمات 
صورت گرفته توســط اداره  کل راه شهرسازی استان بر 
اهمیت تعامل و همکاری طرفین در راستای پیش بینی 
فضا ومکان برای تاسیسات مخابراتی در اماکنی که قرار 
است طرح ملی مسکن ایجاد می شود تاکید کرد.درادامه 
این دیدار مهندس انعامی اظهار امیدواری کرد با مساعدت 
وهمکاری های متقابل، طرح های توســعه شبکه های 
مخابراتی در اماکنی که طرح ملی مسکن اجرا می شود 
انجام گردد .مهندس لطفی مدیر مخابرات منطقه مرکزی 
با شهردارخمین دیدار وگفتگو  کرد. به گزارش اداره روابط 
عمومی مخابرات منطقه مرکزی دراین نشســت حمید 
احمدی شهردار خمین خواستار همکاری مخابرات جهت 
ایجاد شــبکه برای نصب دوربین در شهرخمین شد .بر 
اساس این گزارش در ادامه مهندس لطفی مدیر مخابرات 
منطقــه مرکزی اظهار آمادگی کرد  با همکاری ســایر 
دستگاه های اجرایی ذیربط ،مخابرات نهایت همکاری را 
به عمل خواهد آورد، چراکه نصب دوربین ها فراهم کننده 
امنیت برای همه جامعه است از جمله مخابرات در جهت 
کاهش سرقت تجهیزات مخابرات که اخیرا بسیار افزایش 

داشته است.

اعلام شرایط اضطرار آلودگی هوا در یزد 
ششمین کارگروه شرایط اضطرار آلودگی هوا روز دوشنبه 
به دلیل پیش بینی احتمال وقوع طوفان و ایجاد پدیده 
گرد و غبار توســط اداره کل هواشناسی استان یزد و به 
استناد آیین نامه اجرایی تبصره سه ماده سه قانون هوای 
پــاک و به منظور تصمیم گیریهای لازم برای دوشــنبه 
ســیزدهم تیر و سه شــنبه مورخ چهاردهم تیر ۱۴۰۱ 
برگزار شــد.بر همن اساس مقرر شــد؛ تمامی فعالیت 
ورزشی در فضاهای روباز امروز عصر و فردا تعطیل شود، 
همچنین برای گروه های حســاس اعــم از زنان باردار، 
کودکان و بیماران تنفسی و قلبی اعمال محدودیت العام 
شد و اطلاع رسانی در این مورد به عهده معاونت دانشگاه 
علوم پزشکی یزد گذاشته شد.ضمن اعلام اماده باش به 
تمامی دستگاه های امدادی در کل استان، قرار شد اداره 
کل راهداری با هماهنگی فرمانداران با توجه به شرایط 
دید منطقه و در زمان های بحران آمادگی لازم را جهت 
اقدامات محدود کننده، اعمال کنند و علاوه بر این کلیه 
ماموریت های اداری نیز لغو شد.بنا بر اعلام این کارگروه، 
در صــورت پیش بینی تداوم وضعیت و ایجاد شــرایط 
اضطرار برای روزهای بعدی، متعاقبا تصمیمات اتخاذ و 

اطلاع رسانی خواهد شد.

خبر

معاون شهرداری شیراز مطرح کرد:
از مدیریت حمل و نقل عمومی تا جمع 
شدن دوچرخه های اشتراکی در شیراز

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز، ضمن 
اشــاره به اقدامات اجرایی شده و در دستور کار برای 
مدیریت ناوگان حمل و نقل مســافر درونشهری در 
خصــوص رفع مشــکلات کمربنــدی و علت توقف 
فعالیت شــرکت ارائه دهنده خدمات دوچرخه های 
اشتراکی به خبرنگاران پاســخ داد.هادی شه دوست 
شــیرازی در یک کنفرانس خبری در پاسخ به اینکه 
واگذاری کمربندی شیراز به شهرداری، منجر به رفع 
مشکلات ترافیکی این مسیر خواهد شد، ضمن بیان 
اینکه، تغییر نام و متولی، مشــکلات را رفع نکرده و 
حــوادث ترافیکی را کم نمی کنــد، گفت: قرار بود با 
انجــام اقداماتی در قالب برنامه های کوتاه وبلندمدت 

مسائل مدیریت و رفع شود.
او بــا بیان اینکه برای برنامه هــای کوتاه مدت مورد 
نظر در کمربندی شــیراز، ٧۰ میلیارد تومان اعتبار 
پیش بینی شــد، گفت: برای تبدیل کمربندی به یک 
شریان شهری، اولین کار ممنوعیت تردد خودروهای 
سنگین اســت حال آنکه شــیراز محور جایگزین و 
کمربندی دوم ندارد.معاون شهرداری شیراز با اشاره 
به اجرایی شدن آزمایشــی مدیریت سیستم ناوگان 
اتوبوس و نصب بی ام اس روی ۵۰۰ دستگاه اتوبوس 
درونشــهری، گفت: با ایــن اقــدام، پرداخت کرایه 
الکترونیکی شده و سرعت حرکت هم رصد می شود 
و در فــاز دوم، ضمن نصب دوربین درون اتوبوس ها، 
اپلیکیشنی نیز برای اطلاع رسانی زمان تردد اتوبوس 
به مســافران، راه اندازی می شود.او که امیدوار است 
فاز دوم طرح مدیریت ناوگان اتوبوسرانی شیراز هفته 
دولت امسال اجرایی شــود، در مورد طرح مدیریت 
ناوگان تاکســیرانی این کلانشــهر خاطرنشان کرد 
که فعلا ســرمایه گذار به مانع بانکــی برخورد کرده 
و شــهرداری به دنبال کمک به رفع مشــکل است.

شه دوست، با یادآوری اینکه »شهر پاک« برند شیراز 
اســت، یکی از طرح های مد نظر شهرداری را اجرای 
محدوده انتشار آلودگی، LEZ، اعلام و اضافه کرد: با 
نصب ۲۲ دوربین نظارتی جدید در محدوده ترافیکی 
مد نظر، این طرح اجرایی و طی آن خودروهای فاقد 

معاینه فنی شناسایی و جریمه می شوند.

 یکدست شدن قدرت
ایده دست نایافتنی

اما همین افراد در هنگام مشــخص شــدن مرزها و 
نزدیک تر شــدن به وقوع یک رخــداد مرزبندی ها را بر 
اساس مصالح حلقه های کوچک ولی پرنفوذتر بازتعریف 
و نقدها و کینه جویی را به دوســتان سابق بدون لکنت 
زبان عیان می کنند. اختلاف دیدگاه احمدی نژاد که خود 
روزگاری پرچم دار بلامنازع جریان اصولگرایی بود و آنان 
را از قعر ناامیدی به صحنه جامعه برد، هواداران دیروز و 
امروز او که گاه مرزهای ضدیت با نظام حاکم و همراهی و 
دلسوزی را جابجا کرده اند، نقدهای جریان عدالت خواه به 
ساختار اجرایی و قدرت در کشور، طیف بندی هایی که در 
مجلس شورای اسلامی وجود دارد و حتی پس از استقرار 
دولت سیزدهم بیش از گذشته نمایان شده است و... همه 
و همه گواه یکدســت نبودن قدرت در گذشته و امروز 
است، اصولگرایان امروز فقط در ظاهر امر همانند گذشته 
هستند،  آنان رسم های جدید انتخاب کرده اند و چندان 
دور از ذهن نخواهد بود که دوستان امروز دولت سیزدهم 
به دشمنان قسم خورده تغییر کنند. بنابراین امکان تحقق 
این ایده هیچ وقت به واقعیت پیوند نخواهد خورد، چراکه 
بنیان چنین ایده ای به ساده ســازی و هماهنگی میان 
نظرات داخل یک جریان سیاسی و کم رنگ شدن طیف 
سیاســی مقابل تمرکزیافته اســت و این مهم با توجه 
به واقعیت های پیرامونی سیاست در ایران هیچ گاه رنگ 

واقعیت به خود نخواهد دید.
پنجم: یکدست شدن قدرت به دلیل عدم تغییر معنای 
مفاهیم در ذهنیت حاکمیت نسبت به جهان پیرامون، 
نه تنها پاســخی به شرایط موجود نیســت ، بلکه ما را با 
سیاست ساده سازی شده و دور از دسترس روبرو می کند.

خبر

ادامه سرمقاله از صفحه اول

اســتاندار فــارس از مدیران خواســت در 
بکارگیــری نیروهای جــوان و گام دومی 
انقلاب جدیت و شــجاعت بــه خرج داده 
و منتظــر مرکــز نمانند و تاکیــد کرد که 
مسئولان برای تضمین آینده کشور باید به 

جانشین پروری و کادر سازی بپردازند. 
محمدهادی ایمانیه در جلسه شورای اداری 
استان فارس ضمن تاکید بر توجه حداکثری 
به بزرگداشت عید ســعید غدیرخم، افزود: 
مدیران بایــد هرگونه کــه می توانند برای 
گرمیداشت این روز تلاش کرده و بزرگترین 
جشن ها را برگزار و تلاش کنند تا اقداماتی 
متناسب جایگاه امام علی)ع( و غدیر انجام 

شود.
او نســبت به برگزاری مراســم های جشن 
و آذیــن بندی و اهداء هدایــا در ایام عید 
غدیر تاکید و از مدیران درخواست کرد که 
بخشــی از مطالبات کارکنان خود را به هر 

طریق شب عید غدیر پرداخت کنند.
اســتاندار فارس تاکید کــرد: یک روز قبل 
از عیــد غدیر مدیران بایــد در ادارات میز 
خدمت برگزار و تلاش کنند تا مشــکلات 
مردم رفع شــود تا حلاوت و شــیرینی این 
مسئله به عنوان شیرینی غدیر در ذهن آنها 

ماندگار شود.
ایمانیــه همچنین از مدیران خواســت در 
اهدای هدایا از کتاب نهج البلاغه اســتفاده 
کننــد و از مدیران کل نیز خواســت برای 
فرزندان نوجوان و جوان کارمندان، هدایایی 
را در نظر بگیرند و در شب عید غدیر برای 

آنها ارسال کنند.

اکثر شهرستان های جنوبی مشکل راه و آب 
دارند

او در بخش دیگری از سخنان خود به سفر 
دو روزه بــه جنوب شــرق فارس اشــاره و 
بیان کرد: در بیشتر شهرستان های استان، 
عمده مشــکلات مربوط به آب و راه است و 
با بودجه ســنواتی حل این مشکلات ۴۰۰ 
سال طول می کشــد، لذا مدیران به دنبال 
راه های میانبر باشند و تفکر و تدبیر لازم را 

در این خصوص به کار بندند.
اســتاندار فارس از فرمانداران خواســت تا 
مشکلات آب و راه شهرستان خود را احصاء 
کــرده و با همفکری، فرصت ها و برنامه های 

مختلفی را برنامه ریزی کنند.
ایمانیه عنوان کــرد: اگرچه در حال حاضر 
وزارت راه ســخاوتمندانه بــه فارس کمک 
می کند اما ما بایــد مطالباتمان را در حوزه 

آب و راه جدی تر دنبال کنبم.

او بیان اینکه بخشی از مشکلات پروژه های 
اســتان را می توان با هم اندیشــی برطرف 
کرد، گفت: باید با تدبیــر و برنامه به طرح 

و پروژه ها ورود کنیم.
اســتاندار فارس همچنین به اتفاقات اخیر 
فرهنگی در شــهر شیراز اشاره کرد و گفت: 
اگرچه این اقدام برای کســانی که دغدغه 
دارند، گران تمام شد اما یک هشدار جدی 

بود و باید پیشگیرانه و عالمانه عمل کنیم.

استاندار فارس: 

مدیران برای تضمین آینده کادرسازی کنند

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان 
با اشــاره به اینکه هیچ یک از تأسیســات این شرکت در اثر 
زلزله بامداد امروز آسیب ندیده است، گفت: سوخت رسانی 
به جایگاه های منطقه هرمزگان طبق روال عادی ادامه دارد 
و ســوخت جبرانی نیز به جایگاه های منطقه ارســال شده 

است.
احمد ســالاری فر در گفت وگو با خبرنگار شــانا در این باره 
افزود: ستاد بحران شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه هرمزگان از نخســتین دقایق حادثه تشــکیل شد و 
به منظور پایش سوخت رســانی به صــورت حضوری نیز به 
مناطــق کانون زلزلــه مراجعه و به طور عملیاتی شــرایط 

سوخت رسانی در این مناطق بررسی شد.
وی با تأکید بر اینکه در ســاعات ابتدایی زلزله جایگاه های 
عرضه ســوخت منطقه با شــلوغی مواجه شــدند، گفت: 
به منظور تأمین ســوخت موردنیاز مردم در همان نخستین 
دقایق نســبت به ارســال ســوخت جبرانی بــه جایگاه ها 
اقــدام کردیم و در همه مجاری عرضه تا شــعاع مناســب 

سوخت رسانی انجام شد.
مدیــر پخش فرآورده های نفتی منطقــه هرمزگان با تأکید 

بر اینکه خوشــبختانه هیچ یک از تأسیســات این شرکت 
در اثر زلزله آسیب ندیده اســت،   تأکید کرد: در نخستین 
دقایق انبار نفت شهید رجایی، اسکله ها و تمامی جایگاه های 
منطقه زلزله زده پایش شد و خوشبختانه به هیچ یک از این 

تأسیسات خسارتی وارد نشده است.
ســالاری فر تصریح کرد: هم اکنون مراجعــه به جایگاه های 

عرضه سوخت کمتر شده اســت، اما پیش بینی می کنیم با 
توجه به گرمای شدید هوا و استفاده مردم از کولر خودروها، 
مصرف ســوخت افزایش یابد که پیش بینی های لازم برای 
اســتقرار تانکرهای سوخت در نزدیکی مجاری عرضه انجام 

شده است.
وی ضمــن ابراز اطمینــان از کافی بودن ذخایر ســوخت 
منطقــه، درباره سوخت رســانی به ماشــین آلات راهداری 
و وســایل امدادی نیز گفت: برای تأمیــن بنزین و نفت گاز 
ماشین آلات امدادی تمهیدات ویژه ای به جایگاه های عرضه 
ســوخت اعلام و تا شــعاع مناســب نیز موجودی سوخت 

جایگاه های عرضه تأمین شد.
به گزارش شــانا، زلزله ای به بزرگــی ۶.۱ دهم در مقیاس 
امواج درونی زمین )ریشــتر( ساعت ۲ و ۲ دقیقه و ٧ ثانیه 
بامداد شــنبه، ۱۱ تیرماه بندر خمیر در استان هرمزگان را 
لرزانــد. زلزله همچنان در بندر خمیــر ادامه دارد و پس از 
وقوع زلزله ۶.۱ ریشــتری  بیــش از ۱۰ پس لرزه رخ داده 
است. کانون این زلزله روســتای سایه خوش در بندرخمیر 
بوده است که امدادرسانی به این نقطه از سوی دستگاه های 

مختلف در حال اجراست.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان:

هیچ کدام از تأسیسات پخش هرمزگان آسیب ندیده است

 مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب مشهد گفت: مشکل 
اساسی مشهد این است که آینده آب مشهد به فاضلاب گره 
خورده است. امکان ندارد در مشهد از محل پساب فروشی 
تصفیه خانه فاضلاب ایجاد شود. طبق اطلاعات رسمی ۱۰۰ 
میلیون متر مکعب از آب مشهد باید از جایگزینی پساب و 
مدیریت پساب تامین شود.حسین اسماعیلیان در نشست 
بررسی آخرین وضعیت ساماندهی کشف رود که با حضور 
معاون عمرانی استاندار و مدیر کل دیوان محاسبات استان 
در سالن جلسات اداره  کل دیوان محاسبات خراسان رضوی 
برگزار شــد، اظهار کرد:  اگر ۸۲ درصد شبکه فاضلاب در 
مشهد اجرا نمی شــد، امروز از ۲۳۰ حلقه چاه موجود در 
مشــهد یک چاه هم قابل استفاده نبود و همه چاه ها آلوده 
بود. اگر به بخش هایی که در حاشــیه شهر مشهد که فاقد 
شبکه فاضلاب اســت، مراجعه شود، مشخص خواهد شد 
فاضلاب روان وجود دارد. شــبکه فاضــلاب در تهران که 
قدمت بیشــتری دارد، به اندازه مشهد توسعه نیافته است.

وی در مــورد تصفیه خانه های فاضلاب در مشــهد افزود: 
در حــال حاضر ۲۶۳ هزار متر مکعب ظرفیت تصفیه خانه 
فاضلاب مشــهد بوده که البته ۳۰ هزار متر مکعب آن به 
دلیل عملیات ارتقا از مدار خارج شده است؛ در واقع ظرفیت 
تصفیه خانه های فعلی ۲۳۰ هزار متر مکعب است. همچنین 
متوسط فاضلابی که در مشهد به صورت روزانه جمع آوری 
می شــود، بین ۲۵۰ تا ۲۶۰ هزار متر مکعب در شبانه روز 

اســت. در حال حاضر ۱۰ درصد از فاضلاب شــهر مشهد 
بیشتر از حجم و ظرفیت تصفیه خانه های فاضلاب موجود 
است. ظرفیت ۲ تصفیه خانه التیمور و خین عرب نیز ۱۶۵ 
هزار متر مکعب بوده که البته تصفیه در آن با هزینه بسیار 
سنگینی انجام می شود.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
مشهد ادامه داد: انتهای تصفیه خانه های مشهد در منطقه 
اولنگ در مشــهد قرار دارد. بر اساس اطلاعات شرکت آب 
منطقه ای اســتان فاضلاب آلودگــی چندانی در خروجی 
اولنگ ندارد اما مشکل مربوط به زمانی است که فاضلاب 
صنعتی یا سپتاژ وارد این فاضلاب می شود. پیشنهاد شرکت 
آبفای مشهد به ســازمان محیط زیست این است که این 
حداقل آلودگی نیز اصلاح شود. سازمان محیط زیست تنها 

فاضلاب تصفیه خانه را اندازه گیری می کند.  
اســماعیلیان در مورد احــداث تصفیه خانــه پرکندآباد 
۲ در مشــهد افــزود: احــداث این تصفیه خانه در ســال 
۹۵ بــا ســرمایه گذاری بخش خصوصی شــروع و خرید 
تضمینی برای آن در نظر گرفته شــد. پیشرفت فیزیکی 
این تصفیه خانه طی چهار ســال گذشته به دلیل شرایط 
اقتصادی متوقف شد زیرا ۸۰ درصد منابع این تصفیه خانه 
به صورت تســهیلات در نظر گرفته شده بود. خوشبختانه 
با پیگیری های انجام شده اکنون تخصیص این تسهیلات 
به نتیجه رســیده است. در همین شرایط اکنون بخشی از 
تسهیلات تامین و اولین قسط وام در فروردین دریافت شده 

تا تصفیه بخشی از فاضلاب در غرب مشهد انجام شود.وی 
با اشاره به تعریف مدل پایدار پساب برای مشهد بیان کرد: 
این مدل با مشــارکت شرکت آب منطقه ای استان تعریف 
شده و طرح بســیار کارشناسی شده ای است. این طرح با 
هدف تامین آب در مشهد صورت گرفته است. در این مدل 
سهم تعهدات دولت، منابع داخلی شرکت ها و سهم بخش 
خصوصی مشخص شده است. در این مدل چند تصفیه خانه 
و میزان تامین آب مشــخص شده است؛ بر همین اساس 
یک تصفیه خانه در حال ساخت و یک طرح آب رسانی هم 
اجرا شده است.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب مشهد در 
مورد نتیجه پیگری مصوبات سفر ریاست جمهوری گفت: 
از مجموع ٧۰۰۰ میلیارد تومان اعتبار اختصاص داده شده 
برای خراســان رضوی در حوزه وزارت نیرو ۵۳۰۰ میلیارد 
تومان مربوط به مشــهد بوده است. باید در نظر گرفت که 
هر متــر مکعب تصفیه خانه فاضــلاب ۱۰ میلیون تومان 
هزینه دارد. برای ۱۰۰ هزار متر مکعب تصفیه خانه به طور 
متوسط باید ۱۰۰۰ میلیارد تومان هزینه شود.  خوشبختانه 
این مصوبات تا بخشــی به نتیجه رسیده است. از مجموع 
مصوبات ســفر ۴۵.۵ میلیون یــورو در یک بخش و یک 
تصفیه خانه با هزینه ۳۵۰ میلیارد تومان با ظرفیت ۵۰ هزار 
متر مکعب مصوب شده است. تصفیه خانه طبرسی شمالی 
نیز باید احداث شود. مصوبات سفر نیاز به پیگری دارد که 

تا افق ۱۴۱۰ این طرح ها اجرا شود.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب مشهد:

آینده آب مشهد به فاضلاب گره خورده است

علی رســولیان معاون وزیر صمت و رئیس سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران از منطقه ویژه اقتصادی 

سمنان بازدید کرد.
علــی رســولیان معاون وزیــر صنعت، معــدن و تجارت و 
مدیرعامل ســازمان صنایع کوچک و شــهرک های صنعتی 
ایران در جریان ســفر یک  روزه خود به اســتان سمنان از 

منطقه ویژه اقتصادی سمنان بازدید کرد.
ایجــاد منطقه ویژه اقتصادی ســمنان بــا گرایش تجاری 
صنعتی در ســال ۱۳۸۹ به تصویب مجلس شورای اسلامی 

رسید.

 شرکت شهرکهای صنعتی استان سمنان به عنوان سازمان 
متولی منطقه ویژه اقتصادی ســمنان واگذاری از اراضی را 
پس از صدور پروانــه بهره برداری این منطقه در مرداد ماه 
ســال ۹٧ آغاز نمــوده و هم اکنون ۲۹۰ هکتــار از اراضی 
منطقه دارای مجوز واگذاری از ســوی شورای عالی مناطق 

آزاد تجاری- صنعتی و ویژه اقتصادی است.
 مســاحت اراضی در اختیار منطقه ویژه اقتصادی سمنان 
یک هزار هکتار اســت و این منطقه دارای یک هزار هکتار 
ســند ثبتی، یک هزار هکتار سند تفکیکی، ۲۹۰ هکتار فاز 

عملیاتی است.

۱۴۸ هکتار از مساحت اراضی صنعتی منطقه ویژه اقتصادی 
سمنان در فاز عملیاتی است .

همچنین مســاحت اراضی واگذار شــده در فــاز عملیاتی 
منطقه ویژه اقتصادی سمنان ۲۴ هکتار است.

در این بازدید ســیدمحمدرضا هاشمی اســتاندار سمنان، 
محمدرضا باقری مدیرعامل شــرکت شــهرکهای صنعتی، 
محمدرضــا صادقــی سرپرســت معاونــت هماهنگی امور 
اقتصادی اســتانداری، علی تشنه دل رئیس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت و جمعی از مســوولان استانی و شهرستانی 

رسولیان، معاون وزیر صمت را همراهی می کنند. 

بازدید رئیس سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران از »منطقه ویژه اقتصادی سمنان«


